

## 港澳盃（讓賽）（香港三級賽）

**\$3,000,000**

**1400 米**

日期	二〇一六年三月六日（星期日）																
馬場	沙田－草地																
參賽資格	<p>a. 四歲或以上長期在香港或澳門受訓的馬匹。</p> <p>b. 香港評分介乎 110 至 90 分的香港馬匹和澳門評分介乎 125 至 95 分的澳門馬匹。</p> <p>c. 於釐定配磅時，澳門馬匹的配磅將以其正式澳門評分減十五分計算。</p> <p>d. 於公佈配磅時，參賽馬匹須曾在所屬受訓地區出賽最少兩次。</p>																
獎金	<table style="width: 100%; border: none;"> <tr> <td style="width: 10%;">總獎金</td> <td style="width: 30%;">\$3,000,000</td> <td style="width: 30%;"></td> <td style="width: 30%;"></td> </tr> <tr> <td>第一名</td> <td>\$1,710,000</td> <td>第四名</td> <td>\$180,000</td> </tr> <tr> <td>第二名</td> <td>\$660,000</td> <td>第五名</td> <td>\$105,000</td> </tr> <tr> <td>第三名</td> <td>\$345,000</td> <td></td> <td></td> </tr> </table>	總獎金	\$3,000,000			第一名	\$1,710,000	第四名	\$180,000	第二名	\$660,000	第五名	\$105,000	第三名	\$345,000		
總獎金	\$3,000,000																
第一名	\$1,710,000	第四名	\$180,000														
第二名	\$660,000	第五名	\$105,000														
第三名	\$345,000																
配磅	<p>a. 最高配磅可為 133 磅，而最低負磅則不少於 113 磅。</p> <p>b. 於二〇一六年二月二十四日配磅公佈後勝出賽事的馬匹，每勝出一項賽事須加負 7 磅；假如於加磅後，有關馬匹的負磅高於 133 磅，即喪失參賽資格。</p> <p>c. 於宣佈出賽時，宣佈出賽馬匹的負磅或有需要提高，但最高負磅不會超過 133 磅，而最低負磅則不會少於 113 磅。</p> <p style="text-align: center;">見習騎師不得在此賽中策騎。 自由身騎師將不獲減磅。</p>																
甄選	<p>a. 此賽只限十四匹賽駒參與競逐，其中包括最多六匹澳門賽駒。</p> <p>b. 此賽將有兩匹後備出賽馬匹但只限從香港賽駒中選出。</p> <p>c. 撤銷報名的請求須於二〇一六年二月二十四日獲選參賽馬匹名單公佈之前提出方獲接納。</p> <p>d. 香港馬匹將由香港賽馬會賽馬業務及營運執行總監以及評磅及賽事策劃部主管組成之甄選小組負責甄選。如二〇一五至二〇一六年度馬季之澳港盃經已舉行，在該賽事中獲得前四名的馬匹，將獲甄選小組給予優先出賽資格。惟於甄選小組進行甄選時，有關賽駒須已報名參加港澳盃方可。甄選小組將會考慮馬匹截至二〇一六年二月二十二日之賽績。</p> <p>e. 澳門馬匹將由澳門賽馬會賽馬事務司及評磅員組成的甄選小組負責甄選。</p> <p>f. 於進行甄選時，評分在指定評分範圍以外的馬匹，即喪失參賽資格。</p>																

### 重要日期及費用

澳門馬匹截止報名（免費）	- 二〇一六年二月十五日	星期一	香港時間上午十時正
香港馬匹截止報名（免費）	- 二〇一六年二月二十二日	星期一	香港時間上午十時正
公佈獲選參賽馬匹名單及配磅	- 二〇一六年二月二十四日	星期三	
宣佈出賽（HK\$9,000）	- 二〇一六年三月三日	星期四	香港時間上午八時正

# HONG KONG MACAU TROPHY (HANDICAP) (HKG3)

**\$3,000,000**

**1400 Metres**

Date	Sunday, 6 March 2016
Racecourse	Sha Tin – Turf
Qualification	a. For horses aged 4 or above which are trained permanently in Hong Kong or Macau. b. For horses rated 110-90 in Hong Kong and horses rated 125-95 in Macau. c. Horses trained in Macau will receive a 15-lb reduction from their Official Macau Rating at time of calculation of weights. d. Horses must have had, at time of publication of weights, at least 2 starts in their respective jurisdictions.
Prize Money	Total \$3,000,000 Winner \$1,710,000                      4th \$180,000 2nd \$660,000                              5th \$105,000 3rd \$345,000
Weights	a. The maximum allocated weight will be 133 lb and the bottom weight will not be less than 113 lb. b. The winner of a race after the publication of weights on 24 February 2016 will carry 7 lb extra for each win after that date. If such a penalty would place the weight allotted above 133 lb then the horse concerned will become ineligible to run. c. On declarations, the weight of the declared starters may be raised as necessary so that the top weight will not be more than 133 lb and the bottom weight will not be less than 113 lb.  No apprentice jockey will be permitted to ride in this race. No freelance jockey allowance may be claimed.
Selection	a. The race is limited to 14 starters including a maximum of 6 Macau trained horses. b. There will be 2 standby starters which are restricted to horses trained in Hong Kong. c. Withdrawal requests will be accepted only before the announcement of selections on 24 February 2016. d. Hong Kong trained horses will be selected by a panel comprising the Executive Director, Racing Business and Operations and the Head of Handicapping & Race Planning of the HKJC. Preference will be given to the first four placed horses in the 2015/2016 running of the Macau Hong Kong Trophy if already held in Macau, provided these horses have been duly entered for the race at time of selection. Performances up to 22 February 2016 will be taken into account. e. Macau trained horses will be selected by a panel comprising the Director of Racing and the Handicapping Panel of the Macau Jockey Club. f. Horses will be ineligible if their rating is outside the designated rating range at time of selection.

## Critical Dates & Fees

Free Entries close (Macau horses)	-	10 am HK time	Monday	15 February 2016
Free Entries close (Hong Kong horses)	-	10 am HK time	Monday	22 February 2016
Announcement of selections and publication of weights	-		Wednesday	24 February 2016
Declarations to run (\$9,000)	-	8 am HK time	Thursday	3 March 2016